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Vragen van het lid Lodders (VVD) aan de Staatssecretaris van Economische 
Zaken over stalkeuringen (ingezonden 15 december 2016). 

Vraag 1
Kent u het artikel «Stalkeuring weer beperkt mogelijk in 2017»?1 

Vraag 2
Kunt u per diersoort aangeven welke in aanmerking komt voor stalkeuring en 
kunt u dit per diersoort onderbouwen? 

Vraag 3
Kunt u aangeven waarom stalkeuring voor varkens nog niet aan de orde is en 
wat de knelpunten zijn? 

Vraag 4
Kunt u aangeven wat de status is van de overleggen tussen het Ministerie 
van Economische Zaken, de varkenssector en Vee&Logistiek Nederland? 

Vraag 5
Kunt u per stakeholder van dit overleg aangeven wat de opvattingen zijn? 

Vraag 6
Kunt u aangeven hoe deze ontwikkelingen zich verhouden tot het Actieplan 
Vitalisering Varkenshouderij, waarin de ambitie staat geformuleerd dat 
stalkeuring op korte termijn opnieuw geïntroduceerd zal worden? 

Vraag 7
Deelt u de opvatting dat alles in het werk zou moeten worden gesteld om de 
stalkeuring op korte termijn weer in te voeren vanwege het belang van 
dierenwelzijn en kostenreductie? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 8
Op welke termijn wilt u de stalkeuring voor de varkens uiterlijk herintroduce-
ren?

1 http://www.boerderij.nl/Home/Nieuws/2016/12/Stalkeuring-weer-beperkt-mogelijk-in-2017-
69122E/
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